
Fra: Kristine Skaiaa Born 
Sendt: 3. mars 2015 15:03 
Til: Renslo Solveig 
Kopi: Tonje Nepstad Epland 
Emne: SV: Informasjon Mongstad-Kollsnesprosjektet.  Ekstra skogrydding som følge 

av vindfall langs Mongstad-Kollsnestraseen. 
 
Takk for info. 
Denne typen informasjon har vi funnet ut at du sender til postmottak så det blir ført rett her på huset.  
Så send til postmottak@radoy.kommune.no  
 
Andre henvendelser om skog og vilt kan du ta med meg.  
 
Mvh Kristine S. Born 
Rådgjevar  
Felles landbrukskontor Austrheim, Fedje og Radøy 
Tlf 56349068 eller 95965943 
 
 
 

Fra: Renslo Solveig [mailto:Solveig.Renslo@bkk.no]  

Sendt: 3. mars 2015 14:16 

Til: Kristine Skaiaa Born 
Emne: Informasjon Mongstad-Kollsnesprosjektet. Ekstra skogrydding som følge av vindfall langs 

Mongstad-Kollsnestraseen. 

 
 
Hei Kristine 
Etter avtale sender jeg deg en informasjonsmail knyttet til Mongstad-Kollsnesprosjektet. 
 
MVH Solveig 
 

Fra: Renslo Solveig  

Sendt: 19. februar 2015 15:46 

Til: Øyvind Hatleli (Oyvind.Hatleli@radoy.kommune.no) 

Emne: Ekstra skogrydding som følge av vinfall langs Mongstad-Kollsnestraseen. 

 
Hei igjen – litt orientering fra Mongstad-Kollsnes prosjektet om skogrydding. 
 
Vi er i all hovedsak ferdig med skogryddingen. Dessverre ble det som følge av den kraftige vinden her i 
januar,  «felt» langt flere trær enn det som vi har behov for grunnet linjebyggingen. Vinden har nok fått 
ekstra godt tak på grunn av den traseen vi har ryddet. 
 
I MTA planen har forpliktet oss til å rydde etter en viss standard, og samtidig ta særskilt hensyn i hubroen i 
hekkingen. Vi er av fagkyndig blitt rådet til å ikke fly inn i området med helikopter, og begrense bruk av 
motorsag til et minimum i månedene fremover. 
 
Konsekvensen av det blir at vi nå kun tar ned de trær som vi vurderer til å utgjøre en fare for omgivelsene 
/som er falt slik at de vil hindre linjebyggingen, og at vi ikke kvister, kapper og rydder slik vi normalt ville ha 
gjort det. Det blir også liggende igjen enkelte stabler med stokker i traseen, som er klargjort for 
helikoptertransport. 
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Det vil bli ryddet, men ikke før hekkesesongen er over. Vi håper ikke dette skal bli til sjenanse for brukere 
av skogområdene, og at vi får forståelse for at vi må prioritere hensynet til hubro i den perioden vi nå går 
inn i. 
 
Vennlig hilsen 
 
Solveig Renslo 

___________________________________________________ 

This message and any attachment is intended for the person(s)  

named above only. It may contain information that is confidential  

or legally privileged. If you have received this communication in  

error, please erase all copies of the message and its  

attachments and notify us immediately. Thank You. 

 

 

This footnote confirms that the email and attachment(s) has  

been swept by our anti-virus solution for the presence of known  

computer viruses. 


	Fra: Renslo Solveig [mailto:Solveig.Renslo@bkk.no]  Sendt: 3. mars 2015 14:16 Til: Kristine Skaiaa Born Emne: Informasjon Mongstad-Kollsnesprosjektet. Ekstra skogrydding som følge av vindfall langs Mongstad-Kollsnestraseen.
	Fra: Renslo Solveig  Sendt: 19. februar 2015 15:46 Til: Øyvind Hatleli (Oyvind.Hatleli@radoy.kommune.no) Emne: Ekstra skogrydding som følge av vinfall langs Mongstad-Kollsnestraseen.

